

銅獎
Bronze Award



學校：中學
Schools: Secondary



浸信會永隆中學 Baptist Wing Lung Secondary School

浸信會永隆中學自1998年起致力推動環境教育，學校從行政管理、課程設計、教育活動及校園建設著手，使學校日常運作符合環保原則。本校的生命及可持續發展教育中心亦積極舉辦不同教育活動，向社會各界推廣環保訊息。

The Baptist Wing Lung Secondary School has always been fully committed to promoting green education since 1998. BWLSS is keen on establishing environmental-friendly practices on four different aspects, including school management, curriculum design, educational activities and school facilities. In addition, BWLSS's life and sustainable development education centre is also dedicated to promoting a greener lifestyle in society through a wide range of educational activities.



天台太陽能光伏發電板
Solar panels on the roof



天台風力發電機
Wind turbine on the roof



小學師生參觀本校生命及可持續發展教育中心，認識瀕危物種的保育。

Primary students and staff visiting our life and sustainable development education centre, learning about protecting endangered species.



同學實踐有機耕種。
Students practising organic farming.



環保比賽：在小學推廣節約能源及使用可再生能源。

A contest between primary schools, aiming to encourage energy saving and the use of renewable energy sources.



與內地中學師生分享環保心得。
Exchanging experience in protecting the environment with mainland students and staff.